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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE SOCIS  
DEL “CLUB BALONMANO GRANOLLERS”  

CELEBRADA EL DIA 20 DE DESEMBRE DE 2022 
 
 

A la Sala d’actes de l’Hotel Granollers, essent les 19:10 hores de dimarts 20 de desembre de 2022, 
en segona convocatòria, es reuneix l’Assemblea General Ordinària del Club Balonmano 
Granollers, prèvia convocatòria dels seus socis en la forma regulada pels Estatuts de l’Entitat, per 
tractar els següents punts de l’Ordre del Dia: 
  

1.- Benvinguda i presentació. 
2.- Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior de data 29 de setembre de 2021.  
3.- Informe de la Memòria de la Temporada 2021-2022.  
4.- Liquidació de l’Estat de Comptes de la Temporada 2022-2023 i, en el seu cas aprovació.  
5.- Presentació i, en el seu cas, aprovació del pressupost de la Temporada 2021-2022.  
6.- Ratificació dels càrrecs dels membres de la Junta Directiva.  
7.- Torn de precs i preguntes  
  
 Amb l’assistència de 23 associats ( a l’inici de la reunió i  més que s‘han incorporat un cop 
començada), conjuntament amb els membres de la Junta Directiva del Club i actuant com a 
Secretari el Sr. MIQUEL BARBANY ESCURSELL, seguidament, es sotmet a votació de 
l‘Assemblea la possibilitat que els representants dels mitjans de comunicació hi siguin presents, la 
qual s’aprova per unanimitat. 
 
Tal i com diu el Primer punt de l’ordre del dia, el President, Sr. Alfred Serra, dona la benvinguda, 
fa un resum de la memòria preparada per la Junta anterior i, finalment, llegeix un escrit en el que 
resumeix la situació i objectius del Club. 
 
Dins del Segon punt s’aprova l’Acta de l’Assemblea celebrada el 29 de desembre del 2021 per 
unanimitat.  
 
Seguint amb l’Ordre del Dia i entrant ja en el punt Tercer, s‘exposa la Memòria de la Temporada 2012-
22 per part dels responsables de les àrees del Club. 
 
Pren la paraula el Sr. Pol García per presentar la nova àrea de Promoció Esportiva, que té com a 
objectius, impulsar els esdeveniments organitzats pel Club, fer-los créixer i fer-los més rentables. En 
concret, estem parlant de: 
 
 . Trobades Escolars Coaliment 
 . Campionat d’Europa Màsters 

. Granollers Cup 

. Handball a l’Ëcole 
 

 Acte seguit, el Sr. Javi López exposa els objectius estratègics de l’Àrea de Marketing i Comunicació: 
 
 . Dotar de més recursos a l’Àrea 
 . Millorar la comunicació a socis i patrocinadors 
 . Enfortir la relació amb els mitjans de Comunicació 
 
També detalla les tasques realitzades i els nous projectes en els que s’està treballant. 
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La Sra. Rosa Llorens explica les diverses activitats dutes a terme per l’Àrea Social i que es poden 
resumir en els següents punts: 
 
 . Establir aliances amb entitats del territori per posicionar el BMG com a entitat sensible amb la 
societat 
 . Incorporar la perspectiva de gènere a l’entitat 
 . Carrera dual: ajudar a compatibilitzar la carrera esportiva amb l’acadèmica del jugadors i 
jugadores 
 . Atraure públic al Palau, fent atractiva l’activitat lúdica-esportiva 
 . Captar i fidelitzar l’equip del voluntariat del BMG 
 . Promoure l’esport per persones amb discapacitat 
 . Col·laborar amb els projectes transversals del Club 
 
 
A continuació,  el Sr. Chus Pérez comparteix la Memòria Esportiva de l’entitat destacant com 
aspectes positius la bona salut de l’escola esportiva, el campionat d’Espanya aconseguit pel 
Juvenil A masculí, la millora en estructura i organització interna, la setena plaça del KH7 BMG a la 
lliga Guerreras Iberdrola i els excel·lents resultats del Fraikin BMG, assolint la segona plaça de la 
lliga Sacyr Asobal, la classificació per la Copa Asobal i el sots campionat a la Copa del Rei. 
 
 
El Sr. Miquel Barbany resumeix la evolució de les xifres de Patrocini i exposa els dos grans 
objectius de l’Àrea:  
 

. Fidelització de Patrocinadors, maximitzant la seva inversió i reforçant la comunicació 

. Captació de nous Patrocinadors mitjançant la cerca activa de col·laboracions, i l’ampliació 
de l’oferta d’actius  

 
Tanca la roda de presentacions el Sr. Jordi Capdevila tractant diversos punts de l’Àrea Econòmica: 
 
 . Situació del concurs de creditors i el seu impacte fiscal 
 . Ordenació Club-Fundació 
 . Posicionament BMG i els grans reptes del període 2022-2026 
 . Resultats temporada 2021-2022 
 . Pressupost temporada 2022-2023 
 . Pla de viabilitat 
 
Finalment, exposa les tasques dutes a terme per l’Àrea de Recursos Humans amb l’objectiu de 
professionalitzar les estructures del Club: 
 
 . Incorporació d’un Director Esportiu 
 . Contractació d’un Director General, màxim responsable de l’entitat 
 . Reducció de la jornada del Gerent 
 . Incorporació d’una responsable d’administració.   
 
A continuació, s’entra a tractar el Quart  punt de l’Ordre del Dia, procedint el responsable de l’Àrea 
Econòmica Sr. Jordi Capdevila a presentar l’estat de Comptes de la temporada 2021-22. 
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Acte seguit, es passa al punt Cinquè de l’ordre del dia, amb la proposta del Pressupost per a la 
temporada 2022-2023 següent:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sotmès a votació, el pressupost 2022-2023 es aprovat per unanimitat dels presents.  
 
Fent seguiment del Sisè punt de l’Assemblea, es ratifiquen per unanimitat els càrrecs dels 
membres de la Junta Directiva i es comunica que abandones els seus càrrecs a la Junta, el Sr. 
Jordi Serra Vega i la Sra.Rosabel Bonet Monllor. 
 
Tot seguit, el President Sr. Alfred Serra, fa un parlament en el que es reafirma en la necessitat de 
tenir un Club amb una estructura sòlida que, juntament amb il·lusió i creativitat, ens permeti 
avançar i créixer. 
 
Per acabar, en el punt Setè, s’obre el torn de precs i preguntes amb les següents intervencions: 
 

- Sr: Josep Mª Gontan: Mostra la seva preocupació per la situació del Sènior A i Sènior B 
femenins, demana una més gran informació dels equips de la Base i demana que es treballi 
per integrar el Club i l’handbol a la Ciutat. 
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No havent-hi cap  més intervenció, el  senyor President aixeca la sessió quan són les 21:15 hores 

del dia senyalat, estenent a continuació la corresponent Acta per part de qui ha actuat com a 

Secretari de l’Assemblea.  

 
Vist i plau,  
 
 
EL PRESIDENT                                          EL SECRETARI  
Sr. Alfred Serra Parera          Sr. Miquel Barbany Escursell 


